



57 星裕國際股份有限公司



職稱	名額	學經歷限制	工作地點	工作時間	待遇	工作內容/徵才條件
Retail Buyer	1	專科以上	台北市	日班	35,000至 45,000元	<ol style="list-style-type: none"> 1. Need a sense of retail and product trends and strong analytical experience. 2. Have computer skills and a working knowledge of planning and forecasting 3. Research and Anticipate Sales Trends 4. Work with Brands' Merchandisers 5. Perform Budget Analyses 6. Monitor Orders 7. Assist with assigned project
Brand product service coordinator	1	專科以上	台北市	日班	32,000至 40,000元	<ol style="list-style-type: none"> 1. Work with internal team to complete the warranty service process with brands. 2. Report to brands for product defect. 3. Be a contact window between brands for repair service in country including product collection, quote, delivery 4. Deal with product questions from customer service team 5. Review and improve the current warranty process annually to increase the efficiency.
批發業務人員	1	專科以上	台北市	日班	30,000至 50,000元	<ol style="list-style-type: none"> 1. 推廣業務/業績達成 2. 市場訊息蒐集 3. 銷售分析/改善提案 4. 主要客戶關係維護與管理
物流專員	3	專科以上	桃園	日班	28,000至 35,000元	<ol style="list-style-type: none"> 1. 出貨訂單張數管控,排定出貨作業順序 2. 依作業需求調配揀貨及刷線點檢人力 3. 揀貨差異及刷線異常處理及結果回覆 4. 聯絡貨運接貨時間及運輸車輛協調安排 5. 每日出貨確認後箱數統計,並與貨運公司完成對點 6. 現場人員作業效能管控及安全衛生宣導 7. 出貨暫存管理 8. 出貨差異庫存盤點 9. 每日/月作業資料與KPI產能記錄及統計
物流行政助理	5	專科以上	桃園	日班	25,000至 28,000元	<ol style="list-style-type: none"> 1. 出貨系統操作 2. 揀出商品之條碼刷入後 3. 與系統核對 4. 揀貨錯誤資料回饋 5. 訂單包裝 6. 出貨確認 7. 包材使用數量回饋